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Přítomni: Šelep, Nechanský, Mečíř, Hájek, Kubát    
 

 

 

Rada města 
 

- Projednala nabídku firmy JAS AIR CZ spol.s.r.o., Letiště Hosín na provedení  leteckého 

snímkování města. 

* Usnesení:  Rada nemá záměr pořizovat nové letecké snímky města. Nabídku proto odmítá. 

- Projednala nabídky několika projektových manažerů na využití vyhlášené výzvy OPŽP a 

uplatnění žádosti o podporu v oblasti 

1. realizace úspor energie:  

- zateplení obvodových plášťů budov 

- zateplení střešních a vodorovných konstrukcí 

- výměna či rekonstrukce otvorových výplní (okna, dveře) 

2. zkvalitnění nakládání s odpady:  

- integrované systémy nakládání s odpady 

- systémy pro oddělený sběr, skladování a manipulaci s odpady 

- zařízení na úpravu nebo využívání odpadů (zejména třídění, úprava a recyklace) 

3. snížení imisní zátěže omezením prašnosti:  

- výsadba a regenerace zeleně pro oddělení obytné zástavby od průmyslových staveb,  

  frekventovaných komunikací a komerčních areálů 

- pořízení strojů pro úklid komunikací za účelem snížení prašnosti (kropící nebo samosběrné  

  vozy apod.) 

- pořízení dalších technických zařízení pro snižování prašnosti 

4. využívání odpadního tepla:  

- aplikace technologií pro využití odpadního tepla 

5. zlepšení protipovodňové služby a preventivní protipovodňové ochrany: 

- budování a rekonstrukce systému předpovědní a hlásné protipovodňové služby 

- budování a modernizace varovných a výstražných systémů 

- podpora zpracování podkladových analýz, digitálních mapových podkladů a informačních  

  systémů  

 Důležité: tyto výzvy se vztahují i zpětně na projekty realizované po 1. lednu 2007. 

 Rada má o nabídku v uvedené výzvě zájem, k příštímu zasedání ukládá starostovi města 

připravit přehled konkrétních potřeb a požadavků města a ověřit, zda tato podpora spadá či 

nespadá do režimu „de minimis“.  

- Projednala nabídku služeb firmy Entrec Agency - Ing. Milan Paták týkající se vymáhání 

pohledávek mimosoudní cestou. Radu nabídka zaujala, požaduje ještě přesnější doplnění 

podmínek smluvní spolupráce.  

- Vzala na vědomí zprávu o přípravě realizace projektu „Rekonstrukce vodovodu“ v okolí 

kulturního domu, když rozsah díla musel být redukován, aby nedošlo k překročení kvóty „de 

minimis“ při využívání evropských dotací. Město má možnost využít ještě cca 700 tis. Kč. 

Město chystá výběrové řízení na dodavatele stavby. 

- Vzala na vědomí zprávu o postupu realizace opatření Ředitelství silnic a dálnic (ŘSD) 

týkajícího se odstraňování pronikání nadlimitního hluku od všech silnic I. tř. v rámci celé ČR do 

obytných prostor. Pracovníci pověřené firmy (BREX s.r.o. Liberec) již provádějí měření oken 

na jednotlivých objektech a dávají do výroby okna nová – protihluková. Město u vlastních 

budov, kterých se výměna oken týká, si nechá zpracovat nabídky na celé objekty. 

- Projednala zápis ze zasedání Komise životního prostředí ze dne 17.3.2014. Komise navrhuje: 

 . Po domluvě s nájemníky provést probírku okrasných dřevin na Hradsku. 

 . Žádost pana Miroslava Putiše o povolení pokácení dřevin rostoucích mimo les na parcele p.č. 

2206 v k.ú. Jablonec nad Jizerou odmítnout. Žadatel není vlastníkem pozemku a nedoložil ani 

žádný jiný právní vztah k tomuto pozemku. 

 . Žádosti pana Milana Dvořáka o pokácení břízy (dvoják) v parku naproti prodejně ELVIS na 

parcele p.č. 13/1 v k.ú. Jablonec nad Jizerou (ve vlastnictví města) vyhovět a zahájit tak 

postupnou obměnu přerostlých okrasných dřevin v parčíku. U parčíku odstranit nevzhlednou 

vitrínu, obnovit původní pěšinu a umístit u ní dvě lavičky. 
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 . Žádosti pana Ing. Miloše Zadáka o povolení pokácení dřevin rostoucích mimo les na parcele 

p.č. - 484 v k.ú. Jablonec nad Jizerou u čp. 580 v majetku žadatele vyhovět. Jedná se o dva 

přerostlé smrky. Důvodem je ohrožení nemovitosti čp. 580 i dalších v okolí. Komise doporučuje 

v každém případě zadat kácení odborníkovi. 

 . Žádosti pana Ivo Kvapila o souhlas s pokácením pěti starých lip na parcele p.č. 98 v.ú. 

Jablonec nad Jizerou vyhovět. Stromy se nacházejí v prostoru mezi kostelem sv.Prokopa a 

urnovým hájem. Jsou ve špatné kondici, staré, několikrát prořezávané, jejich kořeny narušují 

podezdívku oplocení hřbitova.  

 . Vyzvat odborného lesního hospodáře, aby posoudil stav lesa na parcele p.č. 2158 v k.ú. 

Jablonec nad Jizerou a případně doporučil spoluvlastníkům jeho pokácení a obnovu (přerostlý, 

nebezpečný). 

* Usnesení: Rada s návrhy Komise životního prostředí bez výhrad souhlasí. 

- Vzala na vědomí  informaci o průběhu přípravy žádosti o dotaci v rámci Integrovaného 

operačního systému MMR ČR - Výměna a obnova HW a SW úřadu vč. virtualizace 

aplikací, desktopů, serverů, infrastruktury se společností SOLEDPRO s.r.o., když 

v požadavcích města je i pořízení bezpečnostního kamerového systému. 

- Projednala zápis ze zasedání Komise bytové a správy majetku města ze dne 12.3.2014. Komise 

navrhuje: 

.  Jelikož všichni doposud oslovení žadatelé odmítli nabízený volný byt 3+1 v čp. 484 na 

Letné, byt nabídnout dalším evidovaným uchazečům v pořadí 

1)  Pan Jiří Lukeš ml., 2) paní Hana Šírová (výměna bytu), 3) paní Romana Lukešová, 4) 

pan Martin Kašťák 

* Usnesení: Rada s návrhy Komise bytové a správy majetku města bez výhrad souhlasí. 

- Projednala dopis paní Zdeňky Berounské, kterým reaguje na upomínku úhrady dluhu na 

nájemném s avízem výpovědi. Paní Berounská žádá o umožnění úhrady dluhu v několika 

splátkách s pevně daným splátkovým kalendářem. 

* Usnesení: Rada se usnesla žadatelce vyhovět. Podmínkou je podpis dohody o splátkách 

(splátkový kalendář) s minimální měsíční splátkou ve výši 1000 Kč. 

- Projednala dopis paní Markéty Svobodové, kterým reaguje na upomínku úhrady dluhu na 

nájemném s avízem výpovědi. Paní Svobodová žádá o umožnění úhrady dluhu ve formě 

měsíčních splátek. 

* Usnesení: Rada se usnesla žadatelce vyhovět. Podmínkou je podpis dohody o splátkách 

(splátkový kalendář) s minimální měsíční splátkou ve výši 1000 Kč. 

- Vzala na vědomí informaci starosty města ve věci obnovy provozu ordinace dětského lékaře 

v místním zdravotním středisku.  

- Vzala na vědomí průběžnou informaci starosty města o nových událostech z období 3.3.2014 – 

17.3.2014 ve věci obhajoby, prosazení a přípravy výstavby nové městské ČOV s optimální 

technologií a kapacitou. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Úplnost a správnost potvrzují:  Ing. Miroslav Kubát, v.r.   

             Václav Hájek, v.r.  

 


